
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 27. juni 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 325
Vil ministeren redegøre for baggrunden for, hvorfor antallet af årsværk i Erhvervsstyrelsen 
er steget med 96 pct. fra 2019 til 2023? Der ønskes en specificering af, hvor stor en del af 
stigningen kan tilskrives hhv. coronaepidemien og andre forhold. Der henvises til artiklen 
”Her er de 20 statslige institutioner, hvor antallet af ledere og administrativt ansatte vokser 
mest”, der blev bragt i Altinget den 4. juni 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Betina Kastbjerg (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på betina.kastbjerg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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